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Aan de dames en heren, 
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 --  

BEHANDELD DOOR  TELEFOONNUMMER  ONZE REFERENTIE  
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Met deze raadsinformatiebrief wil ik u informeren over de ontwikkelingen van de aanleg van 
glasvezel in Maastricht. 
 
Stand van zaken en aangepaste planning 
Op 23 augustus 2022 heb ik u laten weten welke partijen momenteel actief zijn met de aanleg van 
glasvezel in de stad en hun globale planning voor uitrol. In augustus was het nog de verwachting dat 
de aanleg van glasvezel in de binnenstad in 2024 zou plaatsvinden. Die verwachting dient bijgesteld 
te worden. Beide bedrijven hebben onlangs hebben aangegeven al in 2023 te willen overgaan tot de 
aanleg van glasvezel in het centrum. Open Dutch Fiber (ODF) wil in de binnenstad starten ten 
westen van de Maas (inclusief Boschpoort) vanaf het tweede kwartaal van 2023. KPN Netwerk start 
vanaf de St. Bernardusstraat, ook aan de westzijde. Hiervoor is nog geen planning bekend. 
 
ODF heeft aangegeven vanaf begin 2023 ook glasvezel te willen aanleggen aan de 
Tongerseweg. Bij de reconstructie van de weg hebben we met klem gevraagd aan KPN om daar 
meteen hun glasvezelnetwerk aan te leggen. KPN Netwerk is daar destijds niet in meegegaan. We 
verwachten dat KPN Netwerk daar dan mogelijk een jaar later (hun planning is nog niet bekend) ook 
haar glasvezelnetwerk wil aanleggen.  
 
Afstemming en rol gemeente 
We zijn blij zijn met de aanleg van glasvezel omdat dit goed past in onze ambities zoals die zijn 
verwoord in de omgevingsvisie 2040. Zo is er behoefte voor de verdere ontwikkeling van de 
(Eu)regionale netwerkfunctie van Maastricht aan goede en snelle digitale verbindingen die 
ondersteunend en voorwaardenscheppend zijn voor andere gemeentelijke ambities.  
 
Dat laat onverlet dat versnelling ook betekent dat er meer overlast voor bewoners en bedrijven in een 
kortere periode kan optreden. De Telecommunicatiewet verplicht de gemeente haar medewerking te 
verlenen aan marktpartijen die glasvezelkabel willen aanleggen. De gemeente kan 
glasvezelbedrijven niet dwingen hun kabel tegelijk en samen in één sleuf aan te leggen. Wél bevat 
de wet de mogelijkheid coördinerend op te treden bij de aanleg vanuit een oogpunt van 
bereikbaarheid, veiligheid en het beperken van overlast. Er kan zelfs formeel “graafrust” worden 
opgelegd. Dat moet echter goed en specifiek gemotiveerd worden vanuit genoemde publieke 
belangen.  
 
 

https://maastricht.parlaeus.nl/user/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=28355/RIB_-_Voortgang_uitrol_glasvezel_in_Maastricht.pdf
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Tegen deze achtergrond is er -in goed overleg met beide bedrijven– vooralsnog voor gekozen om 
hen bij de uitvoering van de werkzaamheden zoveel mogelijk uit elkaar te houden. Uitgangspunt 
daarbij is dat er in principe 6 maanden tussen de graafacties van beide bedrijven zit en dat de 
bedrijven hun planningen daarop aanpassen. Tot op heden verloopt dat goed. Wij proberen hier 
maximaal de hand aan te houden en we zullen zo nodig gebruik maken van de wettelijke middelen 
die de Telecommunicatiewet geeft. 
 
Aanpak Tongerseweg en binnenstad 
We vinden het belangrijk dat de bedrijven voldoende aandacht besteden aan de communicatie. Ik 
heb u hierover in augustus al aangegeven dat er afspraken zijn gemaakt met de netwerkbedrijven 
over de communicatie naar inwoners. De netwerkbedrijven hebben de verplichting zelf te 
communiceren over de voorgenomen uitvoering op wijk-, buurt- en op straatniveau. Ook informeren 
de bedrijven inwoners en bedrijven over de eventuele aansluiting van de betreffende adressen op 
het glasvezelnet.  
 
Zo zal ODF een bewonersavond organiseren voor bewoners van de Tongerseweg en een toelichting 
geven op de werkzaamheden. Dan kunnen er zo mogelijk maatwerkafspraken worden gemaakt om 
de overlast tot een minimum te beperken. In ieder geval zal de gemeente bij de Tongerseweg sturen 
op het behalen van de maximaal mogelijke technische kwaliteit om het huidige kwaliteitsbeeld van de 
nieuwe bestratingen te behouden. 
 
Ook in de binnenstad volgt een soortgelijke aanpak waarbij de glasvezelbedrijven in contact willen 
treden met vertegenwoordigers van de bewoners, winkels en bedrijven om met elkaar te bespreken 
hoe aanleg mogelijk is met de minste overlast voor de omgeving. We kiezen er nadrukkelijk voor om 
mede sturing te geven aan de minst bezwarende uitrol van het glasvezelnetwerk en de wijze waarop 
de bedrijven informeren en communiceren. In dat kader sturen we er ook op dat de netwerkbedrijven 
maximaal gebruik gaan maken van de mantelbuizen die zijn aangebracht bij de aanleg van de 
nieuwe bestrating van het kernwinkelgebied. Ook hebben we de beide bedrijven al aangegeven dat 
niet alle perioden en tijdstippen in het jaar geschikt zijn om glasvezel aan te leggen in de binnenstad. 
Verder zullen wij extra aandacht besteden aan het verkrijgen van optimale resultaten wat straatwerk 
betreft. Onze inzet is er daarbij op gericht om de overlast voor burgers en bedrijven tot een minimum 
te beperken. 
 
Tot slot verwijs ik u naar de gemeentelijke website https://www.gemeentemaastricht.nl/glasvezel 
waar de belangrijkste zaken rond de aanleg van glasvezel in Maastricht staan. 
 
Ik ga ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
 
John Aarts, 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 
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